
J.V.Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli hoolekogu koosoleku 
protokoll   (23/24 õppeaasta) 

 

 30.08.23 

Algus 18.00 

Lõpp 20.00 

 

Koht: J.V.Veski nim. Maarja- Magdaleena Põhikool 

 

Osalesid: 

 Kristiina Raja- kooli direktor  

Lauri Naber - õpetajate esindaja 

 Vahur Poolak- Tartu valla esindaja 

 Ariana Rooba- lasteaia töötajate esindaja 

 Piret Haossar- lapsevanemate esindaja 

 Endo Haossar- lapsevanemate esindaja 

 Anne-Liis Simo- lapsevanemate esindaja(lasteaed) 

 Kadri Kaabel- lapsevanemate esindaja(lasteaed) 

 

Puudusid: 

Kaile Tuvi- lapsevanemate esindaja 

Sten Martin Lehtsalu- õpilaste esindaja 

 

Koosolekut juhatas hoolekogu esimees Mart Kallaste 

Protokollis: Kairi Mansberg lapsevanemate esindaja 

 

Päevakord: 

1) Direktorilt ülevaade kooli õppe- ja kasvatustegevustest, majanduslikust 

seisust ja raha kasutamisest.  

2) Lasteaia kodukorra projekti arutamine 

3) Kohapeal algatatud küsimused 

 

1) Ülevaade õppetööst õppealajuhataja  Lauri Naberi poolt 

Lõpuklass sooritanud edukalt eksamid ning kõigil planeeritud edasine 

haridustee. 

Antud ülevaade  kogu kooli õppetööst eelmisel aastal. 

Mitmed aineõpetajad lahkunud kas uuele tööle, õppima  või pensionile.  

Korraldatud konkurss uute õpetajate leidmiseks olnud edukas. 

Uus õppeaasta algab  koolis 79 õpilastega. 

Uuesti õppeaastast õpetaja laual telefonide jaoks korv. 



 

Majanduskärbete tõttu õpilaskodu renoveerimist ei ole toimunud. 

Õpilaskodus 12 kohta, mis on täidetud. Pakkumisi palju. 

 

Otsus: Hoolekogu poolt teadmiseks võetud. Tekkinud arutelu õpilaskodu 

mõistlikkuse üle, kuna küsimus probleemsete laste osas. Kaalutlused nii 

majandusliku poole pealt kui ka personali osas.  

 

 

2) Lasteaia kodukord üheskoos läbi vaadatud. Viidud sisse parandused ning 

kinnitatud. 

 

3) Huviringid? 

Lasteaeda soovitakse inglise keele ringi. 

Kooli poolt pakutud palju erinevaid huviringe. Tuleb aasta alguses ära 

valida, mis sobib ning käia pidevalt. Ka lastevanemate koosolekul üle 

kinnitada, et juba valitud huviringides tuleb käia.  

Hoolekogu esimehe poolt käidud välja idee uue huviringi osas. Koolimaja 

võimlemissaali sulgpalli trenn. 

 

Otsus: Hoolekogu poolt teemat käsitleda veel ka sügisesel lastevanemate 

koosolekul. 

 

 

Allkirjad:  

 

Koosoleku juhataja        Protokollija 

 

 

 

 


